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Fru ordförande, fullmäktiges ledamöter och ersättare.

Kenneth.

Tack för svaret.

När jag läste igenom det första gången började jag fundera; har han svarat på 
mina frågeställningar?
Efter att ha läst både en och två gånger till kom jag fram till att; ja, det har du 
nog.
Jag skulle vilja sammanfatta ditt svar som ”Skynda långsamt”.
Och det kan vara ett bra perspektiv, ibland.

Men inte här.

Att tänka att vi måste först få fram en fungerande verksamhet i Tierp innan vi 
kan sprida till övriga kommunen är kortsiktigt, jag skulle till och med viljsa 
påstå, på gränsen till tragiskt.

I exemplet Örbyhus finns i stort sett ett färdigt förslag, som egentligen bara 
behöver ett mindre tillskott för uppstart och stöd till lokal.
Inte några hemska kostnader skulle jag vilja påstå.

Upplands idrottsförbund stödjer inte ekonomiskt, mer än till exempel till en 
skylt, deras uppdrag är att stötta organisatoriskt.

Kenneth, jag såg att du var på föreläsningen tidigare idag.
Lyssnade du?

Avslutningsvis: Tack för att du ger oss innehåll till kommande budget!

Alexander Karlsson
Fullmäktigeledamot Vänsterpartiet


